

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3995765

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER AND CHANGE OF NAME
EFFECTIVE DATE:	01/01/2016
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
ESSILOR CANADA LTEE/LTD	01/01/2016
NEWLY MERGED ENTITY DATA	
Name	Execution Date
ESSILOR GROUPE CANADA INC.	01/01/2016
MERGED ENTITY'S NEW NAME (RECEIVING PARTY)	
Name:	ESSILOR GROUPE CANADA INC.
Street Address:	371 RUE DESLAURIERS
City:	ST. LAURENT
State/Country:	CANADA
Postal Code:	QCH4N1W2
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	9389438
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(214)999-3623
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2149993000
Email:	ip@gardere.com
Correspondent Name:	KAY LYN SCHWARTZ
Address Line 1:	GARDERE WYNNE SEWELL, LLP
Address Line 2:	1601 ELM STREET, SUITE 3000
Address Line 4:	DALLAS, TEXAS 75201
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	122159-1029 KLS/KWG/KB
NAME OF SUBMITTER:	KYLE W. GRAVES
SIGNATURE:	/KYLE W. GRAVES/
DATE SIGNED:	08/05/2016

Total Attachments: 2

source=Assignment#page1.tif

source=Assignment#page2.tif



Certificate of Amalgamation

Canada Business Corporations Act

Certificat de fusion

Loi canadienne sur les sociétés par actions

ESSILOR GROUPE CANADA INC.
ESSILOR GROUP CANADA INC.

Corporate name / Dénomination sociale

952638-2

Corporation number / Numéro de société

I HEREBY CERTIFY that the above-named corporation resulted from an amalgamation, under section 185 of the *Canada Business Corporations Act*, of the corporations set out in the attached articles of amalgamation.

JE CERTIFIE que la société susmentionnée est issue d'une fusion, en vertu de l'article 185 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, des sociétés dont les dénominations apparaissent dans les statuts de fusion ci-joints.

Virginie Ethier

Director / Directeur

2016-01-01

Date of Amalgamation (YYYY-MM-DD)
Date de fusion (AAAA-MM-JJ)



Industry Canada Industrie Canada

Canada Business Loi canadienne sur les sociétés par actions (LCSA)

FORM 9 ARTICLES OF AMALGAMATION (SECTION 185)

FORMULAIRE 9 STATUTS DE FUSION (ARTICLE 185)

1 -- Name of the Amalgamated Corporation
 ESSILOR GROUPE CANADA INC.
 ESSILOR GROUP CANADA INC.
 Dénomination sociale de la société issue de la fusion

2 -- The province or territory in Canada where the registered office is to be situated (do not indicate the full address)
 Quebec
 La province ou le territoire au Canada où sera situé le siège social (n'indiquez pas l'adresse complète)

3 -- The classes and any maximum number of shares that the corporation is authorized to issue
 See Schedule 1 attached hereto
 Catégories et tout nombre maximal d'actions que la société est autorisée à émettre

4 -- Restrictions, if any, on share transfers
 See Schedule 2 attached hereto
 Restrictions sur le transfert des actions, s'il y a lieu

5 -- Minimum and maximum number of directors (for a fixed number of directors, please indicate the same number in both boxes)
 Minimum: Maximum:
 Nombre minimal et maximal d'administrateurs (pour un nombre fixe, veuillez indiquer le même nombre dans les deux cases)
 Minimal: Maximal:

6 -- Restrictions, if any, on business the corporation may carry on
 None
 Limites imposées à l'activité commerciale de la société, s'il y a lieu

7 -- Other provisions, if any
 See Schedule 3 annexed hereto
 Autres dispositions, s'il y a lieu

8 -- The amalgamation has been approved pursuant to that section or subsection of the Act which is indicated as follows:
 183 184(1) 184(2)
 La fusion a été approuvée en accord avec l'article ou le paragraphe de la Loi indiqué ci-après

9 -- Declaration: I hereby certify that I am a director or an officer of the corporation.
 Déclaration: J'atteste que je suis un administrateur ou un dirigeant de la société.

Name of the amalgamating corporations Dénomination sociale des sociétés fusionnantes	Corporation No. N° de la société	Signature
ESSILOR CANADA LTÉE ESSILOR CANADA LTD.	4,5,4,5,5,1,-,6,	<i>[Signature]</i>
COASTAL CONTACTS INC	8,8,2,7,9,0,-,7,	<i>[Signature]</i>

Note: Misrepresentation constitutes an offence and, on summary conviction, a person is liable to a fine not exceeding \$5,000 or to imprisonment for a term not exceeding six months or both (subsection 250(1) of the CECA).
 Note: Faire une fausse déclaration constitue une infraction et son auteur, sur déclaration de culpabilité par procédure sommaire, est passible d'une amende maximale de 5 000 \$ ou d'un emprisonnement maximal de six mois, ou de ces deux peines (paragraphe 250(1) de la LCSA).



PATENT